MegaBox Tourist Privileges 旅客尊享礼遇 2023

| MegaBox Tourist Privileges 旅客尊享礼遇 | | Date: | To make | | |
|-----------------------------------------------|----------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|
| Merchant 商户 | Floor 楼层 | | leges 详情 | | |
| Home Furnishing and Appliances 家居布置及用品 | | | | | |
| MetaHome | L2 | 满HK\$5,000 额外减 HK\$50 | Enjoy HK\$50 upon purchasing HK\$5,000 or above | | |
| PHILIPS@el | L3 | 正价货品 85 折 (Philips Hue / 时钟 / momax 及 门锁除外) | 15% off on regular-priced items (Not applicable to Philips Hue, clock, momax and door lock product) | | |
| e Lighting | L5 | 正价货品 85 折 (门锁 / 天花风扇 及 Philips Hue 除外) | 15% off on regular-priced items (Not applicable to door lock, ceiling fan and Philips Hue product) | | |
| Pricerite实惠 | L5 | 购买个人卫生及消毒用品满 HK\$300 即享 HK\$25 折扣优惠 (不适用于宠物食品、清洁用品、寄销货品、折实价(包括本周激赏、快闪激赏、震撼价)及陈列品) | HK\$25 discount upon purchase of HK\$300 on Personal Hygiene and Disinfection items (Not eligible for purchase of pet food, cleaning items, consignment items, discounted price (including weekly special, flash price, crazy price) and display items.) | | |
| Pricerite实惠 | L5 | 购买宠物用品满 HK\$300 即享 HK\$25 折扣优惠 (不适用于宠物食品、清洁用品、寄销货品、折实价(包括本周激赏、快闪激赏、震撼价)及陈列品) | HK\$25 discount upon purchase of HK\$300 on Pet items (Not eligible for purchase of pet food, cleaning items, consignment items, discounted price (including weekly special, flash price, crazy price) and display items.) | | |
| maxcare | L5 | 正价货品 95 折 (不适用于公价货品、特价或联营产品) | 5% off on regular-priced items (Not applicable to fixed-priced, special-priced, consignment, promotional, festive and designated items) | | |
| Island Offer 岛屿制作 | L7 | 所有产品 95 折(客制产品除外) 即场订制客制产品·即减 HK\$50 满 HK\$200 即送木筷子 1 对(款式随机) | 5% off on all items (Not applicable to customized items) Enjoy HK\$50 on all tailor made service/ item Complimentary wooden chopsticks upon purchasing HK\$200 or above | | |
| Kids, Toys & Entertainment / MegaKids B | azaar 儿童、玩具及娱乐 / 童真》 | 天 地 | | | |
| 多迷馆 | L9 | 满HK\$300享 95 折 | 5% off upon purchasing HK\$500 or above | | |
| Love Love FRog | L9 | 满HK\$800享 97 折 | 3% off upon purchasing HK\$800 or above | | |
| FUEKI 浆糊仔专门店 | L9 | 满HK\$500享 9 折(特价品除外) | 10% off upon purchasing HK\$500 or above (Not applicable for discount items) | | |
| Dining 美食荟萃 | | | | | |
| Pancake House HoiHoi 2461 7000 | L1 | 堂食正价餐牌 95 折 (适用于星期一至六·公众假期除外) | 5% off on regular price menu (dine-in) (Applicable to use on Mon - Sat, except PHs) | | |
| Big Bang Don 爆丼屋 2276 0998 | L1 | 堂食正价餐牌 95 折 (适用于星期一至六·公众假期除外) | 5% off on regular price menu (dine-in) (Applicable to use on Mon - Sat, except PHs) | | |
| Nippon Sushi Dining 日和号寿司料理 2359 0025 | L10 | 堂食正价餐牌 95 折 (适用于星期一至六·公众假期除外) | 5% off on regular price menu (dine-in) (Applicable to use on Mon - Sat, except PHs) | | |
| 欅居酒屋 9758 6594 | L11 | 堂食正价餐牌 95 折 (适用于星期一至六·公众假期除外) | 5% off on regular price menu (dine-in) (Applicable to use on Mon - Sat, except PHs) | | |
| The Point - Pizza & Pasta 3168 6006 | L11 | 堂食 9 折 (适用于星期一至五·公众假期除外) | 10% off upon dine-in (Applicable to use on Mon - Fri, except PHs) | | |
| Paramount Banquet Hall 百乐门宴会厅 2798 8332 | L14 | 堂食送甜品 1 份 | A free dessert upon dine-in | | |
| Fashion & Sports 时尚服饰及运动用品 | | | | | |
| ISSI | G | 消费折实满 HK\$5,000·可获恴大利名牌小礼物 1 份, 名额有限, 送完即止 | Upon spending HK\$5,000 or above to receive a complimpentary Italian-brand gift. (Quota limited. First come first served) | | |
| Entertainment 消闲娱乐 | Entertainment 消闲娱乐 | | | | |
| Mega Ice 溜冰场 | L10 | HK\$5 溜冰折扣优惠(适用于星期一至五·公众假期除外) | HK\$5 Skating Discount (Mon - Fri, except PHs) | | |
| Red Zone | L18 | 指定时间消费满 HK\$5,000: - 即享9折(星期一至五 10am - 7pm·公众假期除外) - 即享95折(星期一至五 7pm - 10pm 及 星期六、日/公众假期) | Spending at specified time can enjoy below offers - 10% off (Mon to Fri, 10am-7pm, except Public holiday) - 5% off (Mon to Fri, 7pm-10pm, weekend and public holiday) | | |

<u>Terms and Conditions 条款及细则:</u>

- 优惠有效期至2023年12月31日(特别注明除外); 优惠只适用于指定日期或时段·详情请向职员查询; 家品及电子产品优惠不设送货服务(特别注明除外);

-餐饮优惠只限堂食,不设外卖服务及需以原价计算之加一服务费(如适用),每台只可使用优惠一次,不适用于30人或以上活动、贵宾房、鲍参翅燕、花胶、活河海鲜、特价餐目、套餐、酒类、饮品、餐前小食、茶芥、加一服务费、开瓶费及切饼

- 使用优惠前请先向店员查询;
 旅客须提供有效海外护照及入境证明方可享有优惠;
 优惠只适用于MegaBox分店;
 优惠不可与其他推广优惠或会员折扣(如适用)同时使用;
 优惠不可与其他推广优惠或会员折扣(如适用)同时使用;
 优惠不可兑换现金、找续或兑换其他优惠 / 礼品;
 个别商户所提供之优惠、数据、条款及细则如有更改·恕不另行通知;
 有关货品、服务及信息均由有关商户直接售卖及提供给顾客·因此,有关货品、服务及信息的提供及售卖的有关责任亦由有关商户全权负责;
 MegaBox Development Co. Ltd. 及有关商户随时更改或终止优惠及不时修订优惠条款及细则之权利。如有任何争议·MegaBox Development Co. Ltd. 及有关商户保留最终决定权。版本日期:30 / 05 /2023

MegaBox Tourist Privileges 旅客尊享礼遇 2023

| Merchant | Floor | Privileges Privileges |
|----------|-------|-----------------------|
| 商户 | 楼层 | 优惠详情 |

- Offers are valid until 31 Dec 2023.
- Offers are valid until 31 Dec 2023.

 Offers are only applicable to designated dates and times, please contact store staff for details.

 Dining offers are only applicable to dine-in, not applicable to delivery, and 10% service charge on original prices apply (if applicable), each table can only use this offer once and are not applicable to events with 30 persons or more, private rooms, dried seafood, fish maw, seasonal seafood & river catch dishes, special items, set menus, wine, beverage, pre-meal snacks, tea and condiments, service charge, corkage fee & cake cutting charge.

 The offer / premium / gift is available while stock lasts.

 Each person can enjoy above offers once per day.

 Please contact store staff for details before using offers.

 Tourist present their valid overseas passengts and proof of entry to Hong Kong to enjoy offers.

- Tourist must present their valid overseas passports and proof of entry to Hong Kong to enjoy offers.
 Offers are only applicable to MegaBox store.

- Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers or membership discounts (if applicable).
 Offers are not refundable, exchangeable for cash or other offers/gifts.
 Offers, related details, and Terms & Conditions are subject to change without prior notice.
 All related responsibilities and liabilities of the provision of Premiums and offers that are relevant to this promotion are to be entirely borne by the respective provider.
 MegaBox Development Co. Ltd. and the related merchant reserve the right to amend or terminate the provision of this offer and related Terms and Conditions without prior notice. In case of any disputes, MegaBox Development Co. Ltd. and the merchant reserve the right of the final decision.
 Version date: 30 / 05 / 2023